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Από το υπ’ αριθ. 18/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 402/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Ένταξη του Δήμου στο Εθνικό Πρόγραμμα 
Οδικής Ασφάλειας (κατασκευή και 
λειτουργία πάρκων κυκλοφοριακής 
αγωγής) και εξουσιοδότηση Δημάρχου για 
την  υπογραφή της σχετικής 
προγραμματικής σύμβασης 

 
       Σήμερα 16 Αυγούστου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στο Δημοτικό 
Διαμέρισμα Κάτω Βερμίου, στο Ξενοδοχείο «ΧΡΥΣΟ ΕΛΑΦΙ», ύστερα από την με   
ημερομηνία 12-8-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  22 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Μ. Γαβρίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Πουλασουχίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Κ. Κόλβατζης  
4. K. Aσλάνογλου Κ.  Βαφείδης  
5. Α. Δελαβερίδης Ν. Χαμαλής  
6. Δ.  Πέτκος Σ.  Παναγιωτίδης  
7. Ε.  Λελεκάκης Θ.  Σιδηρόπουλος Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Γκαβαϊσές Ε. Σοφιανίδης Πάρεδροι 
9. Γ. Ουρσουζίδης Ε. Λευκοπούλου -------- 

10. Σ. Γεωργιάδης Ι. Ακριβόπουλος  
11. Ι.  Τριανταφυλλίδης Π. Αγαθαγγελίδης  
12. Π. Πιτούλιας    
13. Α. Κεσίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη  συζήτηση  της  προ ημερήσιας  
14. M. Σουμελίδης διάταξης προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Γεωργιάδης, Α. Κεσίδης, Λ. 
15. Α. Ταραλάς Τσαβδαρίδης. 
16. Χ.  Σκουμπόπουλος 2) Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ. 399/99  απόφασης 
17. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησε ο κ. Α. Κεσίδης. 
18. Β. Γιαννουλάκης  
19. Λ. Τσαβδαρίδης  
20. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
21. Ε. Κουκουρδής  
22. Γ. Μανακούλης  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 10ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 10-8-99 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου τεχνικών κ. Μ. Ποτουρίδη που έχει ως εξής: 

Το Υπουργείο Μεταφορών και Επικοινωνιών με το υπ' αριθ. 6791/10-9-1998  
έγγραφό του, κρίνει αναγκαία και ιδιαίτερα χρήσιμη, για την οδική ασφάλεια και την 
ευαισθητοποίηση μαθητών,  παιδιών και γονέων, την κατασκευή ενός "πάρκου 
Κυκλοφοριακής  Αγωγής" στις πρωτεύουσες  των Νομών της χώρας  και σε Δήμους 
με πληθυσμό άνω  των  30.000 κατοίκων. 

Η κατασκευή αυτών των πάρκων θα χρησιμεύσει στην κυκλοφοριακή αγωγή 
των μαθητών, ως χώρος αναψυχής  και ευαισθητοποίησης παιδιών και γονέων, στη 
διενέργεια διαλέξεων με θέμα την οδική ασφάλεια κλπ. 

Ο Δήμος Βέροιας με το αριθ. 19235/2-12-1998 έγγραφό του γνωστοποίησε 
στο ΥΜΕ ότι διαθέτει  έκταση αναλόγων απαιτήσεων για την κατασκευή πάρκου 
κυκλοφοριακής αγωγής. Το ακίνητο βρίσκεται εντός σχεδίου πόλης στο Ο.Τ. 739  
χαρακτηρισμένο σαν χώρος πρασίνου στην νέα  επέκταση των ορίων του, που έγινε 
κατά τις διατάξεις του Ν.1337/83. 

Τέλος με την υπ' αριθ. 5001/2219/22-6-1999 απόφαση το ΥΜΕ ενέκρινε την 
ένταξη, στο Εθνικό Πρόγραμμα Οδικής Ασφάλειας (Δράση Δ.3) της κατασκευής και 
λειτουργίας πάρκου κυκλοφοριακής αγωγής στο Δήμο Βέροιας. 

Ύστερα  από τα παραπάνω καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν' αποφασίσει 
την ένταξη του Δήμου στο Εθνικό Πρόγραμμα Οδικής Ασφάλειας και να 
εξουσιοδοτήσει τον Δήμαρχο να υπογράψει την σχετική προγραμματική σύμβαση. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Ποτουρίδης :Τον Σεπτέμβριο του 1998 έστειλε έγγραφο το Υπουργείο 
Μεταφορών για να ιδρύσει πάρκα κυκλοφοριακής αγωγής σε κάποιους Δήμους της 
χώρας. Εμείς δηλώσαμε το ενδιαφέρον μας, γιατί υπήρχε ενδιαφέρον από τους 
πολίτες της πόλης μας αλλά και από τα σχολεία. Είναι απαραίτητο για την πόλη. Το 
πρόγραμμα απευθύνεται σε ηλικίες μέχρι 15 ετών. Τον Μάϊο έγινε η επιλογή των 
Δήμων. Επιλέχτηκαν 22 Δήμοι στη χώρα μέσα στους οποίους ήταν και ο Δήμος 
Βέροιας. 
 Το Υπουργείο μας έστειλε μία μελέτη που έκανε το πανεπιστήμιο 
Θεσ/νίκης.Το Υπουργείο διαθέτει 25 εκατομ. για την αποπεράτωση του έργου και 
ζητά να υπογράψουμε την προγραμματική σύμβαση με τον όρο όμως  ότι χρήματα  
χρειαστούν πάνω  από τα 25 εκατ. να τα βάλει ο Δήμος μας. Η γνώμη της Τεχνικής 
Υπηρεσίας είναι ότι δεν θα χρειαστούν περισσότερα χρήματα. 
 Η έκταση έχει καθοριστεί. Είναι στην επέκταση του σχεδίου πόλεως στο 
Εργοχώρι, πίσω από τα Πολυκλαδικά Λύκεια. 
 Η εισήγηση είναι να ενταχθούμε σ' αυτό το Εθνικό Πρόγραμμα του 
Υπουργείου Μεταφορών και να εξουσιοδοτήσουμε  τον Δήμαρχο να υπογράψει την 
προγραμματική σύμβαση για  λογαριασμό του Δ.Σ. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Συντάχθηκε μελέτη από την Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου 
και πόσο θα κοστίσει συνολικά; 
 Γιαννουλάκης:Στην παράγραφο 6 της προγραμματικής σύμβασης λέει ότι ο 
Δήμος θα είναι υποχρεωμένος να συντηρεί και να διατηρεί σε καλή κατάσταση  την 
καθαριότητα. Ο Δήμος μπορεί ν'αντιμετωπίσει αυτό το πρόβλημα; 
 Ποτουρίδης :Δεν έγινε μελέτη από το Δήμο ακόμη. Υπάρχει όμως η μελέτη 
του Υπουργείου που έχει και τιμές σύγχρονες του ΑΤΟΕ. Μια πρόχειρη εισήγηση της 
Υπηρεσίας είναι ότι θα φθάσουν τα χρήματα, γιατί δεν έχει καθόλου χωματουργικές 
εργασίες. Το έδαφος είναι επίπεδο και βολεύει να γίνουν όλα αυτά. 



 Για την παρ. 6, ο Δήμος με την υπηρεσία καθαριότητας μπορεί 
ν'αντιμετωπίσει αυτό το πρόβλημα. 
 Βέβαια υπάρχει και 2η φάση αυτού του προγράμματος όπου θα μας διατεθούν 
ειδικά οχήματα με μπαταρίες. Όποιοι Δήμοι κάνουν την 1η φάση θα έχουν λόγο και 
στην 2η φάση για πιο ολοκληρωμένη λειτουργία. 
 Πρόεδρος :Τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος: Συμφωνούμε με την έγκριση της προγρ. σύμβασης και μέχρι 
του ποσού και άλλων 25 εκατομ. από το Δήμο. Σε καμία περίπτωση πάνω από 50 
εκατομ. για το έργο. 
 Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 10-8-99 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών κ. Μ. 
Ποτουρίδη. 
2.- Το με αριθ. 6791/10-9-98 έγγραφο του Υπουργείου Μεταφορών και 
Επικοινωνιών. 
3.- Το με αριθ. 19235/2-12-98 έγγραφο του Δήμου Βέροιας. 
4.- Την με αριθ. 5001/2219/22-6-99 απόφαση του Υπουργείου Μεταφορών και 
Επικοινωνιών. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει την ένταξη  του Δήμου Βέροιας στο Εθνικό Πρόγραμμα Οδικής 
Ασφάλειας (Δράση Δ . 3 . ), της κατασκευής και λειτουργίας πάρκων κυκλοφοριακής 
αγωγής. 
 Β) Εξουσιοδοτεί το Δήμαρχο Βέροιας για την υπογραφή της παραπάνω 
προγραμματικής σύμβασης. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   402 / 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Α. Δελαβερίδης Λ. Τσαβδαρίδης 

 Δ.  Πέτκος Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Ε. Λελεκάκης Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Γκαβαϊσές Γ.  Μανακούλης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Ουρσουζίδης   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  9-9-1999 
Ο Δήμαρχος 

 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


